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2015Z22122 

Vragen van de leden Monasch en Groot (beiden PvdA) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en de Minister van Economische 
Zaken over het artikel «Toeristenbelasting is een melkkoe» (ingezonden 
20 november 2015). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Toeristenbelasting is een melkkoe»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de er grote verschillen bestaan tussen de vastgestelde 
gemeentelijke toeristenbelasting en het veel hogere tarief dat hotels en 
bungalowparken hiervoor in rekening brengen? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de Consumentenbond dat dit in strijd is met de 
Reclamecode Reisaanbiedingen die voorschrijft dat alle onvermijdbare 
variabele kosten duidelijk bij de aanbiedingsprijs moeten staan? Zo ja, wat 
gaat u daaraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke invloed heeft dit soort oneigenlijke prijsverhogingen op de ontwikke-
ling van toerisme en recreatie? 

Vraag 5
Bent u het eens met de Consumentenbond dat de gemeentelijke toeristenbe-
lasting wordt gebruikt als «melkkoe»? 

Vraag 6
Is het wettelijk toegestaan om meer toeristenbelasting in te houden dan 
afgedragen dient te worden? Zo ja, bent u bereid hier maatregelen tegen te 
nemen?

1 Telegraaf 17 november 2015
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